
MAURO SIROTNJAK:  

- Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, zamjenice i zamjeniče, kolegice i kolege,  

moje pitanje vezano je za stražarnicu u Novom Zagrebu.  

Dakle objekt iz Napoleonove uprave koja je danas zaštićeno kulturno dobro, koja 

svjedoči nekadašnjim granicama ilirskih pokrajina, koja je… 

……(Nerazumljive upadice iz klupe)……  

Aha, glasnije.  

Dakle objekt koji je zaštićeno kulturno dobro.  

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

Radi al' moram glasnije.  

Dakle objekt u Novom Zagrebu koji je zaštićeno kulturno dobro. Stražarnica koja je u 

gradskom vlasništvu dugo godina je bila naseljena pod upitnim zapravo okolnostima te mi se 

čini da je sam kvart i kvartovske inicijative su tematizirale obnovu tog objekta i nedavno smo 

primijetili da je, zapravo započete su aktivnosti vezano za štićenje tog objekta. Nakon oluje čini 

mi se da je znatno oštećena konstrukcija, osim toga i nakon potresa, ali mislim da je posljednja 

oluja kompletno krov oštetila do praktički neupotrebljivosti samog objekta te koliko znam 

stanarka koja je tamo bila smještena je izmještena u Hostel Arenu. Te je pitanje na koji način 

Grad sada planira zapravo upotrijebiti taj objekt, koji su planovi u vidu obnove i daljnjeg 

korištenja.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Odgovor će dat dogradonačelnik Korlaet.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite, zamjenik gradonačelnika Luka Korlaet.  

 

LUKA KORLAET:  

- Lijepi pozdrav svima, predsjedniče, kolege zastupnici,  

hvala na pitanju. Da, radi se o zgradi iz doba vladavine Napoleona, pograničnoj 

stražarnici na južnoj obali Save. Zgrada se nalazi na istaknutom mjestu uz stari Savski sada 

obnovljeni pješačko-biciklistički most i uz trasu Greenway.  

Kao što ste i sami rekli u dosta je lošem stanju ali do sada nije bilo moguće ulaganje 

zbog imovinsko-pravnih problema odnosno zbog bespravnih stanara koji su evo napokon izašli. 

I odmah smo prionuli mjerama hitne sanacije, skinuli opasne dijelove te započeli sa zaštitnim 

krovopokrivanjem. Naručili smo isto tako i mišljenje vještaka o stanju konstrukcije.  

I ja ću sad samo reći da je Vijeće gradske četvrti Novi Zagreb Zapad izrazilo želju i 

namjeru da ta pogranična stražarnica u skladu sa svojom poviješću postane ekspozitura Muzeja 

grada  Zagreba i da bude jedan info punkt koji će govoriti o tom vremenu. Ta namjera je 

odaslana prema Uredu za kulturu koji će onda to naravno u suradnji s upravom doraditi i 

doprogramirati jer vidimo tu i neku mogućnost ugostiteljskog sadržaja obzirom da se nalazi na 

tako dobrom mjestu a onda slijedom tog reprogramiranja će stvar biti upućena mega uredu i 

vjerojatno uvrštena u plan kapitalnih ulaganja za 2025. godinu.  

Evo, mislimo da je to mjesto potencijala i u smislu nekog obrazovno info potencijala, a 

isto tako i turističke namjene i evo bavit ćemo se time u narednom periodu.  
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JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Zastupnik Mauro Sirotnjak je zatražio dodatno… Ne, nije. A onda sam 

mislio, krivo sam shvatio vašu ruku.  

 


